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MØTEPROTOKOLL  
 

Regionrådet for Hadeland 
 
Dato: 03.06.2016 kl. 9:00-14:00 
Sted: Gran rådhus 
  
Tilstede: Willy Westhagen, Gran kommune – regionrådsleder 

Rune Meier, Gran kommune 
Randi Thorsen, Gran kommune 
Harald Tyrdal, Lunner kommune 
Kristin Myrås, Lunner kommune 
Lars Magnussen, Jevnaker kommune 
Anne Lise Olimb, Jevnaker kommune 
Harald Antonsen, Jevnaker kommune 
Anne Elisabeth Thoresen, OFK 
Olaf Nils Diserud, OFK 

 
 
Møtende 
varamedlemmer: 

 
 
 
Mari Svenbalrud, Lunner kommune 

  
Forfall:  Halvor Bratlie, Lunner kommune 
  
Fra 
administrasjonen: 
 
 
 
 
 
 
 
Ellers møtte: 

 
Henning Antonsen, konstituert rådmann Gran kommune 
May Britt Nordli, rådmann Jevnaker kommune 
Bente Rudrud, konstituert rådmann Lunner kommune 
Marianne Aashaug, arrangementsutvikler 
Kristin Molstad, klimapådriver 
Sigmund Hagen, regionkoordinator 
Hjalmar Solbjør, ass.fylkesrådmann OFK 
 
Edvin Hagen, prosjektleder Stor Oslo Nord 
Matz Sandeman, prosjektleder vei og bane 2018 Ringerike 
Njål Arge, Civitas 
 
 

  
Protokollfører: Sekretariatet for Regionrådet for Hadeland v/ Vibeke Buraas Dyrnes 
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SAKSLISTE  

   

12/16 16/01111-1 Prosjektplan Klimapådriver for Hadeland 2016-2019 

13/16 11/02958-132 Søknad til støtte til Glasslåven Kunstsenter AS 

14/16 11/02958-133 Søknad om støtte til markedsføring av Ski-NM på Lygna 2017 

15/16 12/01431-10 
Påvirkningsarbeid på viktige samferdselsprosjekter 2016.  
- NTP 2018 - 2019.   

16/16 16/00645-3 Referatsaker 3.juni 2016 

   

 
Orienteringer – tema samferdsel: 

 
Oppland fylkeskommune om NTP og høringsinnspillet.  

  - Anne Thoresen, leder av komite for samferdsel og trafikksikkerhet og Hjalmar Solbjør, 

ass.fylkesrådmann OFK 

Regionens samferdselsutfordringer  

- Edvin Straume, prosjektleder i Stor-Oslo Nord.  

  - Madz Sandman, Rådgiver for vei og bane 2018. Ringerike.  

Nasjonale jernbaneprioriteringer – Citylink viktigere enn Inter-city  

  - Njål Arge, Civitas – Citylink. 

 
 
 
 

12/16 Prosjektplan Klimapådriver for Hadeland 2016-2019 
Arkivsak: 16/01111 

Behandlet av Møtedato Saknr 

Regionrådet 2015-2019 03.06.2016 12/16 

 
 

Innstilling: 
 
Vedlagt prosjektplan godkjennes. 
 
Regionrådets behandling 03.06.2016: 
 
Prosjektleder Kristin Molstad orienterte om prosjektplanen. 
 
Regionrådet lurer på om det kan være med en setning om «innovasjon» i delmål 4. Dette bakes inn 
og skrives om. 
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Det var enighet i regionrådet at dette arbeidet om et bærekraftig Hadeland er veldig viktig og at det 
må jobbes med i alle ledd. 
 
Regionrådet 2015-2019s vedtak 03.06.2016: 
Vedlagt prosjektplan godkjennes med merknad om å tilføye «innovasjon» i delmål 4. 
 
[Lagre]  
 
 
 
 

13/16 Søknad til støtte til Glasslåven Kunstsenter AS 
Arkivsak: 11/02958 

Behandlet av Møtedato Saknr 

Regionrådet 2015-2019 03.06.2016 13/16 

 
 

Regionkoordinators innstilling: 
 
I henhold til Regional Handlingsplan for Hadeland 2016 bevilges det 200 000,- til et utviklingsfond til 
Glasslåven Kunstsenter AS.  Midlene tas fra partnerskapsavtale med Oppland Fylkeskommune og må 
brukes i tråd med de forutsetninger denne avtalen inneholder. 
 
 
Regionrådets behandling 03.06.2016: 
 
Randi Thorsen erklært seg selv inhabil. 
 
Lagt inn setning fra vurderingen rundt at partnerskapsmidler ikke skal gå til drift. 
 
Regionrådet 2015-2019s vedtak 03.06.2016: 
I henhold til Regional Handlingsplan for Hadeland 2016 bevilges det 200 000,- til et utviklingsfond til 
Glasslåven Kunstsenter AS.  Midlene tas fra partnerskapsavtale med Oppland Fylkeskommune og må 
brukes i tråd med de forutsetninger denne avtalen inneholder. 
 

Det presiseres at partnerskapsmidler ikke skal gå til drift, men kan i stedet brukes på 
utvikling og markedsføring. 
 
 
[Lagre]  
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14/16 Søknad om støtte til markedsføring av Ski-NM på Lygna 2017 
Arkivsak: 11/02958 

Behandlet av Møtedato Saknr 

Regionrådet 2015-2019 03.06.2016 14/16 

 
 

Innstilling: 
 
I henhold til Regional Handlingsplan for Hadeland 2016 bevilges det 100 000,- til promotering av Ski-
NM på Lygna. Midlene tas fra partnerskapsavtale med Oppland Fylkeskommune og må brukes i tråd 
med de forutsetninger denne avtalen inneholder. 
 
 
Regionrådets behandling 03.06.2016: 
 
Det hadde vært interessant å få noen fra arrangementskomiteen å få en orientering her i 
regionrådet. Prøve å få det til i septembermøtet. 
 
 
Regionrådet 2015-2019s vedtak 03.06.2016: 
I henhold til Regional Handlingsplan for Hadeland 2016 bevilges det 100 000,- til promotering av Ski-
NM  på Lygna. Midlene tas fra partnerskapsavtale med Oppland Fylkeskommune og må brukes i tråd 
med de forutsetninger denne avtalen inneholder 
 
 
[Lagre]  
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15/16 Påvirkningsarbeid på viktige samferdselsprosjekter 2016.  
- NTP 2018 - 2019.   
Arkivsak: 12/01431 

Behandlet av Møtedato Saknr 

Regionrådet 2015-2019 03.06.2016 15/16 

 
 

Regionkoordinators innstilling: 
 

Det bevilges 335 000,- kr for 2016 til påvirkningsarbeid for vei- og jernbaneprosjekter med 
stor betydning for Hadeland. 
 
Bevilgningen tas fra inngått partnerskapsavtale med Oppland fylkeskommune.  
 
 
 
Regionrådet 2015-2019s vedtak 03.06.2016: 

Det bevilges 335 000,- kr for 2016 til påvirkningsarbeid for vei- og jernbaneprosjekter med 
stor betydning for Hadeland. 
 
Bevilgningen tas fra inngått partnerskapsavtale med Oppland fylkeskommune.  
 
[Lagre]  
 
 
 
 

16/16 Referatsaker 3.juni 2016 
Arkivsak: 16/00645 

Behandlet av Møtedato Saknr 

Regionrådet 2015-2019 03.06.2016 16/16 

 
 

Innstilling: 
 
Sakene tas til orientering 
 
 
 
Regionrådet 2015-2019s vedtak 03.06.2016: 
Sakene tas til orientering 
 
[Lagre]  
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Ekstra vedtak i regionrådet:  
 
Sende følgende uttalelse til Oppland Fylkeskommune vedr nytt finansieringssystem for 
Videregående opplæring: 
 
Regionrådet for Hadeland vil utrykke bekymring for Oppland fylkeskommune sin prosess i 

behandlingen av nytt finansieringssystem for videregående opplæring.  

 Komite for opplæring og kultur innstilte i sitt møte 25. mai på en modell som ikke er utredet eller 

anbefalt fra administrasjonen. Regionrådet for Hadeland vil uttrykke bekymring for en ny 

finansieringsmodell som skal implementeres midt i skoleåret, januar 2017, uten at de økonomiske 

konsekvensene for Hadeland videregående skole er kjent.  

Regionrådet for Hadeland vil anmode fylkestinget om å utsette saken for å utrede de økonomiske 

konsekvensene av den nye modellen.  

Regionrådet vil også påpeke at prosessen burde vært forankret gjennom en høringsprosess i 

regionene.   

Regionrådet vil understrekke viktigheten av at tilbudet ved Hadeland videregående skole ikke 

svekkes ytterligere som et resultat av nytt finansieringssystem og viser til tidligere innsendte 

høringsforslag fra regionalt kompetanseforum og regionrådet.     

 
 


